
Interpelace 3 

Vážený pane radní Čahoji,  

nové programové prohlášení neobsahuje na rozdíl od předchozího, kde si tyto body prosadila 

Pirátská strana, závazky směrem k transparentnímu a kvalitnímu rozdělování dotací a soutěžení 

veřejných zakázek. Znamená to, že pro tuto radu férové, zdůvodněné a transparentní rozdělování 

veřejných prostředků není prioritou? Jaké kroky hodlá v této oblasti rada městské části učinit? Děkuji 

za odpověď.  

Adam Rut, předseda zastupitelského klubu Piráti 

 


